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Protokoll 5/2021

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 22 
juni 2021 kl. 16:30-17:10, Bråvallasalen, Stadshuset

Ledamöter Dennis Wedin (M) Ordförande
Jan Valeskog (S) Vice ordförande
Jan Tigerström (M)
Lars Svärd (M)
Emilie Fors (L)
Martin Hansson (MP)
Christina Wainikka (C)
Linda Agetoft (S)
Mattias Eriksson (S)
Elise Karlsson (V)
Peter Wallmark (SD)
Kristiina Katajikko (M) ersätter Fredrik Wallner (M)
Gerardo Berrios (V) ersätter Clara Lindblom (V)

Ersättare John Myhrman (M)
Anders Karlsson (M)
Anders Granström (M)
Martin Olsson (L)
Jan Erik Lundqvist (KD)
Esme Güler (S)
Bror Hellman (S)
Isabella Hagnell (S)
Siri Källgren (V)
Göran Ek (SD)

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör
Carina Jonsson Tjänsteman
Åse Geschwind Nämndsekreterare
Martin Holmén Borgarrådssekreterare
Rakel Nilsson Nämndsekreterare
Lena Lien Tjänsteman
Lars Cha Tjänsteman
Lars Björk Tjänsteman
Reza Etemad Personalföreträdare
Magnus Sundin Personalföreträdare

Justerare Dennis Wedin, Jan Valeskog §§ 1-24 , Linda Agetoft § 25

Datum för justering 2021-06-29
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Paragraf §13

Sekreterare Rakel Nilsson
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§ 13
Handlingsplan för skadedjursbekämpning. Remissvar 
FSK 2021/186

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Elise Karlsson (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:
 

Vänsterpartiet delar handlingsplanens grundläggande analys 
att en effektiv skadedjursbekämpning i staden kräver centralt 
samordnade insatser, men är inte övertygade om att de 
åtgärder som föreslås kommer att leda dit. Tyvärr är 
erfarenheten av upphandlade tjänster på området inte entydigt 
positiva, och det finns en risk att stora, centraliserade 
upphandlingar bara förstorar dessa brister och problem och 
samtidigt avhänder politiken möjligheten att åtgärda dem.
 
Vi menar att inriktningen framöver måste vara att stadens 
trafikkontor själv i växande grad övertar det centrala ansvaret 
för skadedjursbekämpning. Det kan men behöver inte 
innebära att själva utförandet kommunaliseras. Exempelvis 
kan en central upphandling med ramavtal ingås med flera 
leverantörer av tjänster som kan åtgärda problem genom 
avrop från förvaltningar och bolag. Det kan vara ett sätt att 
behålla en större del av kontrollen och ansvaret inom 
kommunen.

Handlingar i ärendet
 FSK 2021/186-2 (Godkänd - R 1) Handlingsplan för 

skadedjursbekämpning. Remissvar
 FSK 2021/186-3 Bilaga 1 Trafikkontorets tjänsteutlåtande
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 FSK 2021/186-4 Bilaga 1.1 Handlingsplan för 
skadedjursbekämpning



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
JAN OLOF,VALESKOG 2021-06-29
DENNIS,WEDIN 2021-06-29
Linda,Agetoft 2021-06-30
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